
Letos nekaj novih
pločnikov na Vodmatu

O tem, kaj bo letoa Stari Vodmat
dobil iz dela sredstev prispevka za upo.
rabo mestnega zemljišča, smo se pogo
varjali z cxibornikom občinske skupšči-
ne Štefanom Mencingerjem.

Najbrž vse občane vodmatskega območ-
ja zanima, kaj bodo dobill iz teh sred-
stev oziroma kaj bodo zgradili. Kako je
s tem?

K tem sredstvom občani neposredno
prispevajo in zato s pravico tudi kaj od
njih pričakujejo. Predloge smo pripra-
vili na podlagl sedanjih potreb. Ker pa
tudi tu stabilizacija pazi na potrošnjo
sredstev, je vse omejeno res na najnuj-
nejše.

Kaj bo torej narejenega?

Asfaltirali bomo nekaj pločnikov
tako na primer pločnik v Bohoričevi uli.
ci in šlajmerjevl ulici, mogoče pa bo
ostalo še kaj denarja za ureditev enega
dela pločnika v Njegoševi ulid.

Koliko bodo ta dela stala?

Dve leti nazaj Vodmat ni dobll v te
namene nič denarja; sedaj ima sicer de-
nar, vendar ga je še vedno premalo, saj
bo teh 20 starih milijonov res samo za
ureditev navedenih pločnikov.
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